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筑裕
	Job Title

岗位名称
	Junior Engineer
初级工程师

	Department

所属部门
	R&D Department

工程开发部

	Qualifications

任职资格
	Education Requirements

文化要求
	Required Skills and Programs

专业要求


	Preferred Degree Majors
优先选择

	
	Bachelor’s Degree or Higher
本科或以上学历
	Familiar with:

AUTOCAD and at least one drawing software including 

Pro-Engineering (ProE), or PROTEL.  Also familiar with mold-making.

熟悉计算机绘图软件，必须至少掌握一个绘图工具(ProE), 或者PROTEL
Must be proactive and a creative thinker and someone who gets tasks done on time.

积极主动，具有创新精神，能按任务完成工作。懂 PE,IE 模具注塑安规生产装配等。
	Mechanical and Automotive Engineering, Electrical Power Engineering, Automation Science Engineering, Design 

机械学，自动化工程学，电气学，自动化科学工程学

	Responsibilities

岗位职责
	1.  Job Duties岗位职责概述
Junior Development Engineers ensure on-time completion of new product development through hands-on overseeing of processes and solving technical problems.  

初级工程师必须能确保亲自动手按时完成生产开发任务及解决工艺问题
2. Work Content工作内容
Junior Development Engineers assist with new products and packaging designs.  Junior Development Engineers must also be able to communicate effectively as they are expected to work closely with suppliers and handle the development of new products in many different locations and factories.  

初级工程师协助新产品的开发及包装设计，同时需具有灵活的沟通能力，因为需要同不同的供应商联系沟通处理新产品开发上的各种不同问题

3.  Upward Mobility  晋升空间
Junior Development Engineers have the ability to become Project Managers, Development Engineers, Senior Engineers, Engineering Managers, and even R&D Department Supervisors upon demonstration of personal abilities and experience within the company. 
初级工程师可晋升为项目节能管理，研发工程师，高级工程师，工程部经理和开发部高级主管（如具有相当的个人能力及经验）

	Compensation and Benefits福利待遇
	Competitive Salary Offered优越的福利待遇
Accommodation Provided提供食宿
	

	Application Guidelines
职位申请
	Please send CV and transcript to careers@zuru.com for review.  

请将个人简历发送至careers@zuru.com
Application Deadline:  2012-11-15
有效期：2012-11-15
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